
Grundejerforening Højene – Dagsorden  

Bestyrelsesmøde torsdag d. 4/11-2021  

Tilstede: Simon Pedersen, Claus Skyum, Michael Mortensen, Lars Jensen, Michael Nielsen & Lena 

Rosenlund 

  

  

1. Godkendelse af sidste referat: Godkendt.  

 

2. Hjertestarter: Vi har fået en henvendelse fra en grundejer som er kommet med et forslag til, 

at vi skulle få trykt nogle kort med information ang. placering af hjertestartere og info.  Dette 

vil vi undersøge en pris på, og herefter drøfte det. Vi er bekendt med, at hvis en person 

falder om med hjertestop og man ringer 112, så er der derfra direkte forbindelse til 

hjerteløbere som på den måde får, at vide hvor de forskellige hjertestartere er placeret.  

  

3. Grønne områder: Skovhøj – Vi har afholdt møde med Frisesdahl på området, og vi drøftede 

tegningen som kommunen havde lavet. Vi vendte hvad der manglede at blive lavet ift. Jord 

og at der skulle køres mere jord på, fordi jorden generelt var sunket over alt. Frisesdahl ville 

vende tilbage med en ny plan for ud færdiggørelse af projektet. De er vendt tilbage og vi vil 

fremlægge planen for kommunen. Frisesdahl har intention om, at færdiggøre projektet i 

foråret 2022.  

 

4. Vores kontrakt med OK Nygaard udløber med udgangen af 2021 og vi har sendt ud til 4 

 forskellige, og vi har nu modtaget tilbud fra 2 forskellige, og vi har valgt det billigste 

 som er OK Nygaard, dette er vi super tilfredse med, da de i forvejen gør et godt stykke 

 arbejde.   

 

5. Vej & stier: Vi afholder et møde med OK Nygaard inden så længe og får styr på alle stier, om 

der evt. Skal mere grus på nogle steder. 

Ang. Bestyrelsens forslag til ny alternativ sti vest for læbæltet bag Mannehøj lomme F – vi 

 har udarbejdet nogle forskellige forslag til kommunen, og afventer svar fra dem.  

Vi har fået en henvendelse fra en grundejer ang. En problematik ved deres indkørsel og 

 cykelsti, de skal krydse cykelstien for, at komme ind i indkørslen, og dette skaber 

 farlige situationer. Vi har vejledt dem om, at de selv skal kontakte kommunen og 

 forelægge dem problematikken.  

  

6. Legepladser: Vi er ved at planlægge legepladsmøde, og datoen er blevet bestemt til d. 31/1-

22 kl. 19.00, vi indkalder på facebook. Ang. Nye retningslinjer for legepladser og 



forbrug/vedligehold så laver vi et dokument som kommer på hjemmesiden, og på 

facebooksiden. 

Vi har fået en henvendelse fra legepladsudvalget lomme F mannehøj som ønsker  nogle 

spørgsmål besvaret ang. Godkendelse af indkøb til lommens legeplads.  Proceduren for 

godkendelse bliver lagt om i legepladsudvalgets facebookside og  grundejeren bliver 

selvfølgelig også svaret direkte.  

Vi har fået endnu en henvendelse, denne kommer fra legepladsudvalget lomme D  mannehøj 

som også ønsker besvaret hvorledes man får godkendt indkøb til  legepladsen. Dette er også 

besvaret. 

  

7.  Økonomi: Drift: 564.514,93kr Legepladser: 236.492,31kr  

  

8. Indkommen post: De henvendelser vi har fået har vi besvaret under de forskellige 

omhandlende punkter.  

  

9. Manglende kontingent fra grundejere: Vi arbejder på dette med kommunen. 

  

  

10. Eventuelt: Vi har udarbejdet et velkomst skriv til nye grundejere, som kommer på 

hjemmesiden www.hoejene.dk og på vores facebookside. Det er meningen, at man som 

nabo kan udskrive dette og give det til sin nye nabo.  

 

http://www.hoejene.dk/

